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Brecht Evens, the award-winning author of The Wrong Place and The Making Of,
returns with an unsettling graphic novel about a little girl and her imaginary feline
companion. Iconoclastic in his cartooning and page layouts, subtle in his plotting, and
deft in his capturing of the human experience, Evens has crafted a tangled, dark
masterwork.

Christine lives in a big house with her father and her cat, Lucy. When Lucy gets sick and
dies, Christine is devastated. But alone in her room, something special happens: a
panther pops out of her dresser drawer and begins to tell her stories of distant
Pantherland, where he is the crown prince.

A shape-shifter who tells Christine anything she wants to hear, Panther begins taking
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over Christine's life, alienating her from her other toys and friends. As Christine's world
spirals out of control, so does the world Panther has created for her. Panther is a
chilling voyage into the shadowy corners of the human psyche. The Drawn & Quarterly
edition of Panther is an extended "director's cut," featuring additional material not
included in the original book.

作者介绍: 

Brecht Evens

The cartoonist and illustrator Brecht Evens was born in 1986 and studied illustration in
Ghent, Belgium. His debut graphic novel, The Wrong Place, started out as a graduation
project and went on to win an award at the Angoulême International Comics Festival.
Evens's follow-up, The Making Of, was nominated for the Eisner Award and an
Angoulême award. His comics have been published in English, French, Spanish,
German, Norwegian, Italian, and Flemish. Evens lives in Paris.
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评论

卧槽这个画家超厉害

-----------------------------
画风可牛逼 配色可厉害

-----------------------------
creepy！画得是真的超级好！

-----------------------------
吊诡、奇幻、辛辣、美妙柔和又阴森冷峻。这个色彩和这个故事！！！a fiend comes
in the shape of a
friend，隐喻不敢多想（我为什么总会被童书吓得秒变耗子。。。如果你喜欢盖曼／格
林童话，不要错过

-----------------------------
奇幻又不安，诡异和天真揉合，很棒地呈现出童年的赶脚！

-----------------------------
补标

-----------------------------
风格一如既往，内容有很大解读空间，初看下来不觉得是特别黑暗的故事…更倾向于是
小女孩矛盾的臆想。P.s.作为英语渣看花体字简直了…

-----------------------------
当作美丽的插画书来读，颜色实在太迷幻了，真真假假虚虚实实是可以画出来的啊！现
在回头看解读，一身冷汗。。。

-----------------------------
五光十色，统一灵动。剧情很暗黑，认真看完有点不舒服…这种五光十色暗黑的感觉or
z



-----------------------------
怎么这么神秘啊。。。

-----------------------------
我的2017最佳图像叙事作品。永远对幻想朋友题材毫无抵抗力……足够黑暗，风味更
佳。

-----------------------------
豹子的一千种画法或者说让我们用一千种方法来画豹子，配色很厉害，没有豹子时大都
以诡异的红蓝为主，豹子出现后加入黄绿及各种来展现它的千变万化，晚上做梦则是大
面积华丽抽象的黑色。至于故事的解读好像很开放，不过作者并不同意incest

-----------------------------
用夸张的形变与色彩，breath
evens塑造出一个让读者一直胆寒的豹子。并不是它的凶狠，而是它如你我身边狡黠的
恶一般难以提防。

-----------------------------
太好看了。真真太好看了。我以前不知道绘本可以达到什么高度。我现在略知一二了。

-----------------------------
嘘

-----------------------------
隐晦的表达社会恶、污秽以及天下世界一个样，太阳底下无新事

-----------------------------
女孩，小心那头豹。 （强势地位者如何诱惑、操控、圈养、腐化一个脆弱的小女孩）

-----------------------------
【初物藏书】绘本漫画类，超级推荐的一本。男神Brecht
Evens能把色彩使用的直击人心。这本是英文版。

-----------------------------
Panther_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd


书评
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